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Członkowie klubu

W imieniu wszystkich kandydatów komitetów Wyborczych „Zgoda Łączy” i „Zgoda Razem”
dziękujemy Wyborcom Gminy Chełmiec, którzy w wyborach w dniu 21.11.2010r. oddali na nas swój głos.

Wynik 6035 głosów dał nam możliwość wprowadzenia do Rady Gminy 13 radnych z obu tych komitetów. Jest to
dla nas mandat zaufania, ale jednocześnie mandat zobowiązania wobec społeczeństwa.

W dniu 01.12.2010r. z tychże komitetów zawiązał się zaprezentowany powyżej Klub Radnych „ZGODA”.
Tak jak w poprzedniej kadencji deklarujemy nasze zaangażowanie w pracę na rzecz budowy dobra wspólne-

go Gminy. Główne cele to:
• merytoryczna dyskusja nad pojawiającymi się problemami
• właściwe wartościowanie skali problemów
• racjonalna gospodarka finansami gminy
• rzetelna praca dla Mieszkańców
Dobre i trafne decyzje zawsze wymagają nie tylko środków finansowych, ale przede wszystkim czasu. Dla

decyzji służących dobru wszystkich mieszkańców, gwarantujemy nasze poparcie.
Mieszkańcom Gminy Chełmiec życzymy, by w czasie zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia w każdym domu zago-

ściła radość, rodzinne ciepło, a przede wszystkim, niech Boże Dziecię obficie błogosławi, udzielając potrzebnych łask. Nowy,
2011 Rok, niech będzie czasem spełnienia wszelkich planów i zamierzeń. Niech ten Rok będzie pomyślny także dla naszej Oj-
czyzny.

Paweł Bogdanowicz
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Dlaczego jest święto Bożego Narodzenia?
Dlaczego wpatrujemy się w gwiazdę na niebie?

Dlaczego śpiewamy kolędy?
Dlatego, żeby się nauczyć miłości do Pana Jezusa.

Dlatego, żeby podawać sobie ręce.
Dlatego, żeby uśmiechać się do siebie.

Dlatego, żeby sobie przebaczać.
ks. Jan Twardowski

Drodzy Mieszkańcy !
Na samym początku chciałbym bardzo serdecznie podziękować za

zaufanie, jakim obdarzyliście mnie w tegorocznych wyborach. Ponad połowa
wyborców uznała już w pierwszej turze, że można mi zaufać, w związku z tym
zainwestowała swój głos oddając go na mnie.

Dziękuję tym bardziej, że konkurencja była liczna i zjednoczona w
dążeniu do celu – to jest do zmiany wójta (nieważne kto – byle ktoś inny).
Wystawiono trzech kontrkandydatów, których głównym sposobem
prowadzenia kampanii było wmawianie Mieszkańcom jak bardzo zaniedbana
jest gmina, jak bardzo potrzebne są zmiany i rozpaczliwie wołano o
przywrócenie normalności (?). Dodatkowo mam ogromną satysfakcję, że
większość naszej społeczności nie dała się skołować grupce ludzi, która
rozsyłała różnego rodzaju pomówienia i paszkwile na mój temat. Listy były
oczywiście anonimowe i w całości rozmijały się z prawdą. Są to niestety
bardzo przykre sytuacje, ale jeśli się nie ma merytorycznych argumentów - to
nie pozostaje nic innego jak tylko „brudna” kampania wyborcza. Pocieszające
jest to, że w naszej stosunkowo młodej demokracji, tego typu kampania nie
daje już rezultatów, raczej świadczy negatywnie o startujących
kontrkandydatach lub ich elektoracie. Te wybory pokazały również, że
wyborcy nie popierają kandydatów, którzy startują jednocześnie na wójta czy
burmistrza i do rady powiatu czy sejmiku czekając gdzie się „uda”.

W związku z tym, że otrzymałem od Was Drodzy Mieszkańcy tak duże
poparcie, pragnę Was zapewnić, że swoją wdzięczność wyrażę przede
wszystkim poprzez pracę na rzecz naszej gminnej społeczności przez
następne cztery lata. Jestem przekonany, że będą to w tym wypadku lata pełne
pracy, nie przerywane rzucaniem kłód pod nogi przez opozycję, co powinno
przynieść jeszcze lepsze rezultaty, aniżeli w minionej kadencji. O budżet
gminy się nie martwię, gdyż moja zasadą jest ( nie zawsze bezwzględnie
przestrzegany w samorządach) - zakaz robienia interesów prywatnych
kosztem naszego wspólnego budżetu.

Radni z komitetów wyborczych „Zgoda Łączy” i „Zgoda Razem” zdobyli
w Radzie Gminy większość mandatów (13 z 21). W tym miejscu chciałbym
pogratulować wszystkim wybranym radnym sukcesu i zdobytego poparcia.
Proszę ich o merytoryczny i rzeczowy wkład w pracę na rzecz gminy.
Dziękuje także tym kandydatom na radnych z komitetów „Zgoda”, którzy nie
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dostali się do Rady Gminy, pomimo że niektórzy zdobyli bardzo dużą ilość głosów. Zapewniam ich, że
startowali w dobrym i uczciwym towarzystwie oraz zachęcam do aktywnego udziału w życiu własnej
wsi. Na naszych listach było dużo ludzi młodych, wykształconych, aktywnych i przedsiębiorczych. Myślę,
że wielu z nich zaczęło dopiero utożsamiać się z samorządem na własnym terenie. Życzę im dalszych
sukcesów na niwie samorządowej.

I na koniec chciałbym podziękować mojej rodzinie (zwłaszcza żonie) za wsparcie w okresie
kampanii, wyrozumiałość i utwierdzanie w przekonaniu, że ludzie docenią „czyny nie słowa”. Przy tej
okazji dziękuję mojej najstarszej córce Ani, która w tych wyborach po raz pierwszy była czynnym,
pełnoletnim wyborcą i mam nadzieję, że oddała na mnie głos (?).

Drodzy Mieszkańcy
Czas szybko mija... Jeszcze niedawno witaliśmy Nowy 2010 Rok, a już szykujemy się hucznie do jego

pożegnania. Skończyła się również bardzo szybko czteroletnia kadencja.
Nadchodzące Święta Bożego Narodzenia to czas dla rodziny, czas rzewnych wspomnień u starszych i

wielkich - wspominanych po latach - emocji u młodszych, czas obdarowywania się prezentami, czas
uroczystej kolacji, rezerwowania dodatkowego miejsca przy stole dla niespodziewanego gościa…

W wigilijną noc budujemy dla siebie nowy, lepszy świat, za którym na co dzień tęsknimy. Wtedy
najchętniej przebaczymy, wtedy najchętniej odważmy się prosić o wybaczenie, śpiewamy kolędy w
rodzinnym gronie, a wracając z pasterki – nareszcie przytulamy dzieci. W tych dniach jesteśmy
szczęśliwi i napełnieni radością, której świat codzienny dać nie może.

A potem serwujemy sobie jeszcze trochę szaleństwa sylwestrowego i ...........
w Nowy Rok wchodzimy już „normalni”, ze swoimi codziennymi przywarami.
W momencie kiedy piszę te słowa, wokół widać już gorączkowe, świąteczne przygotowania. Na

ulicach błyszczą lampki i neony, tu i ówdzie stanęły okazałe choinki, do supermarketów zapraszają
migocące reklamy rabatów, upustów i świątecznych promocji, stoiska z petardami zapraszają na
sylwestrowe szaleństwa, a tłok na drogach jest jakby jeszcze większy i bagażniki samochodów są jakby
jeszcze bardziej załadowane. Wszyscy gdzieś biegną i pędzą z przytkniętym przy uszach telefonem
komórkowym. Przedświąteczny hałas, rwetes i szum...

Tymczasem Bóg nie przyszedł na świat w asyście piorunów, grzmotów i huraganów. Nie wylały
oceany, ani morza, ani nawet zwykłe rzeki. Nie rozstąpiła się ziemia, nie runęły planety i nie wybuchły
wulkany. Nie strzelały na wiwat race, i sztuczne ognie nie łaskotały nieba. Cisza i Spokój ogarnęły cały
świat, wszystko zastygło w bezruchu, a wielka radość ogarnęła całą ludzkość.

Tej Ciszy i tego Spokoju, kiedy dzieją się rzeczy małe i wielkie, chciałbym wraz z pracownikami
urzędu gminy Państwu z całego serca życzyć. Tej Ciszy i tego Spokoju, kiedy uśmiechamy się do siebie,
podajemy sobie dłoń, wybaczamy sobie nawzajem i stajemy się sobie bliżsi, niezależnie od poglądów,
przekonań a nawet racji.

Wójt Gminy Chełmiec
Bernard Stawiarski
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W dniu 21 listopa-
da b.r. w gminie Cheł-
miec odbyły się wyboru
do rady gminy i na wój-
ta.

Frekwencja w wy-
borach samorządowych
w gminie Chełmiec wy-
niosła 60,78 %, odda-
nych zostało 11 874 gło-
sy, największa frekwen-
cja była w obwodzie gło-
sowania Boguszowa
69,67 % a najmniejsza w
Wielopolu 48,82%

W wyborach na wój-
ta Gminy Chełmiec star-
towało czterech kandy-

datów, spośród których
największą liczbę gło-
sów otrzymał Bernard
Stawiarski, a otrzymane
głosy pozwoliły na roz-

strzygnięcie wyboru.
Wyniki głosowania na

wójta przedstawia tabe-
la 1.

Zwycięzca wybo-
rów na wójta Gminy
Chełmiec największą

procentowo liczbę gło-
sów zdobył w obwodzie

głosowania w Trzetrze-
winie 982 głosy co stano-
wiło 91,09% głosów waż-
nych a najmniej w Klę-
czanach 79 głosów co

stanowiło 16,53% gło-
sów ważnych.

W wyborach do ra-
dy gminy Chełmiec w
trzech okręgach wybor-
czych startowało 142
kandydatów z  pięciu
list na 21 mandatów w
radzie. Po podsumowa-
niu głosów z 21 obwo-
dowych komisji wybor-
czych w skład rady we-
szło:
• 13 radnych z list

KWW Zgoda Łączy i
KWW Zgoda Razem
popieranych przez
Bernarda Stawiar-

skiego
• 6 radnych z list KWW

Sprawiedliwość, Pra-
ca, Rodzina,

• 2 radnych z list KWW

Tabela 1 . Wyniki głosowania na wójta .

Tabela 2. Lista wybranych radnych w Okręgu Wyborczym Nr 1 .
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Porozumienie Ponad
Podziałami.

Spośród wybra-
nych radnych pierwsza
trójka pod względem naj-
większej liczby otrzyma-
nych głosów przedsta-

wia się następująco:
1. Wiesław Szołdrowski

– 519 głosów.
2. Jan Bieniek – 465 gło-

sów.
3. Paweł Bogdanowicz –

370 głosów.
W okręgu wybor-

czym nr 1 Sołectwa -
Chełmiec, Świniarsko,
Mała Wieś, Biczyce Dol-
ne, Biczyce Górne, Nisko-
wa, Trzetrzewina fre-

kwencja wyborcza wy-
niosła 63,20%

Wyniki wyborów
na poszczególne listy
kandydatów na radnych
w okręgu nr 1 przedsta-
wiają się następująco:

1) lista nr 19 KWW Zgo-
da Łączy - 2  379
otrzymanych głosów
co stanowiło 53,19 %
głosów ważnych w
okręgu – na listę
przypadło 5 manda-
tów do rady,

2) lista nr 22 KWW Spra-
wiedliwość,Praca,Ro-
dzina - 965 otrzyma-
nych głosów co stano-
wiło 21,57 % głosów

ważnych w okręgu –
na listę przypadły 2
mandaty do rady,

3) lista nr 21 KWW Zgo-
da Razem - 557 otrzy-
manych głosów co
stanowiło 12,45 % gło-

sów ważnych w okrę-
gu – na listę przypadł
1 mandat do rady,

4) lista nr 20 KWW Czas
na Zmiany – 288
otrzymanych głosów
co stanowiło 6,44 %
głosów ważnych w

okręgu – na listę nie
przypadł żaden man-
dat do rady,

5) lista nr 18 KWW Poro-
zumienie Ponad Po-

działami – 284 otrzy-
mane głosy co stano-
wiło 6,35 % głosów
ważnych w okręgu –
na listę nie przypadł
żaden mandat do ra-
dy.

W okręgu wybor-
czym nr 2 Sołectwa -
Krasne Potockie, Chom-
ranice, Klęczany, Mar-
cinkowice, Rdziostów,
Wola Marcinkowska fre-
kwencja wyborcza wy-
niosła 60,67%

Wyniki wyborów
na poszczególne listy
kandydatów na radnych
okręgu nr 2 przedsta-
wiają się następująco:

Tabela 3. Lista wybranych radnych w Okręgu Wyborczym Nr 2.

Tabela 4. Lista wybranych radnych w Okręgu Wyborczym Nr 3.
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1) lista nr 22 KWW Spra-
wiedliwość,Praca,Ro-
dzina - 988 otrzyma-
nych głosów co stano-
wiło 39,46 % głosów
ważnych w okręgu –
na listę przypadły 2
mandaty do rady,

2) lista nr 19 KWW Zgo-
da Łączy - 873 otrzy-
mane głosy co stano-
wiło 34,86 % głosów
ważnych w okręgu –
na listę przypadły 2
mandatów do rady,

3) lista nr 18 KWW Poro-
zumienie Ponad Po-
działami – 464 otrzy-
mane głosy co stano-
wiło 18,53 % głosów
ważnych w okręgu –
na listę przypadł je-
den mandat do rady,

4) lista nr 20 KWW Czas
na Zmiany – 179
otrzymanych głosów
co stanowiło 7,15 %
głosów ważnych w
okręgu – na listę nie
przypadł żaden man-
dat do rady.

W okręgu wybor-
czym nr 3 Sołectwa -
Wielogłowy, Dąbrowa,
Ubiad, Wola Kurowska,
Kurów, Klimkówka, Wie-
lopole, Naściszowa, Janu-
szowa, Librantowa, Pa-
szyn, Piątkowa, Boguszo-
wa, Kunów frekwencja
wyborcza wyniosła
58,52%

Wyniki wyborów
na poszczególne listy
kandydatów na radnych
okręgu nr 3 przedstawia-

ją się następująco:
1) lista nr 19 KWW Zgo-

da Łączy – 1 338
otrzymanych głosów
co stanowiło 31,17 %
głosów ważnych w
okręgu – na listę
przypadły 3 mandaty
do rady,

2) lista nr 22 KWW Spra-
wiedliwość,Praca,Ro-
dzina - 1 178 otrzy-
manych głosów co
stanowiło 27,45 % gło-
sów ważnych w okrę-
gu – na listę przypa-
dły 2 mandaty do ra-
dy,

3) lista nr 21 KWW Zgo-
da Razem - 888 otrzy-
manych głosów co
stanowiło 20,69 % gło-
sów ważnych w okrę-

gu – na listę przypa-
dły 2 mandaty do
rady,

4) lista nr 18 KWW Po-
rozumienie Ponad
Podziałami – 724
otrzymane głosy co
stanowiło 16,87 %
głosów ważnych w
okręgu – na listę
przypadł 1 mandat
do rady,

5) lista nr 20 KWW Czas
na Zmiany – 164
otrzymane głosy co
stanowiło 3,82 % gło-
sów ważnych w
okręgu – na listę nie
przypadł żaden man-
dat do rady.

10 grudnia 2010 ro-
ku odbyła się konferen-
cja podsumowująca rocz-
ną działalność Stowarzy-
szenia Rozwoju Gminy
Chełmiec, które od 14
października 2010 funk-
cjonuje pod nową nazwą
LGD ''KORONA SĄDEC-
KA''. Licznie przybyli go-
ście, w tym: zarząd na
czele z prezesem Marci-
nem Bulandą, członko-
wie stowarzyszenia z
gmin: Chełmiec, Grybów
oraz Kamionka Wielka a
także przedstawiciele

władz lokalnych, mieli
okazję dokonać swoiste-
go bilansu „zysków i
strat” działalności LGD.
Nieskromnie pisząc rok
2010 obfitował w wyda-
rzenia, na podstawie któ-
rych można stwierdzić,
iż BYŁO WARTO. Spra-
wozdanie zebranym zda-
li pracownicy biura, któ-
rzy w przygotowanej
prezentacjizwróciliuwa-
gę na następujące wątki:
• Ogłoszenie pierw-

szych naborów zwią-
zanych z wdraża-

niem lokalnej strate-
gii rozwoju na dział-
nia „Odnowa i rozwój
wsi”, „Małe projek-

ty” oraz „Tworzenie
i rozwój mikroprzed-
siębiorstw”. Urze-
czywistniona została

Kurier Chełmiecki
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więc zasada towarzy-
sząca podejściu LE-
ADER: wzmocnienie
inicjatywy oddolnej
poprzez przekazanie
pieniądzy dla miesz-
kańca, bezpośrednio
na rozwój lokalny.

• Uruchomienie Punk-
tu Przedszkolnego
„Radosny świat
przedszkolaka”, któ-
rego działalność fi-
nansowana jest ze
środków Unii Euro-
pejskiej w ramach Eu-
ropejskiego Fundu-
szuSpołecznego.Wię-

cej informacji na stro-
nie www.chelmiec-
przedszole.eu

• Inaugurację Interne-
towego Radia LGD, z
hasłem przewodnim:
„więcej dyskusji, ni-
żeli muzyki”.

• Promocję zdrowego
stylu życia, z licznie
organizowanymi tur-
niejami i zawodami
sportowymi(szczegó-
ły: www.sport.lgd-
chelmiec.eu)

• Bez wątpienia przeło-
mowym wydarze-
niem było rozszerze-

nie obszaru działania
Stowarzyszenia Roz-
woju Gminy Cheł-
miec o gminy: Gry-
bów oraz Kamionka
Wielka, połączone ze
zmianą nazwy na
LGD ''KORONA SĄ-
DECKA'', co zaowoco-
wało zwiększeniem
puli dofinansowania
do 8 421 644,00 zł. i
nowymi wyzwania-
mi.

Na zakończenie
konferencji Prezes LGD
podziękował wszystkim,
którzy przyczynili się do

osiągnięć stowarzysze-
nia, poprosił o dalsze
zaangażowanie na rzecz
rozwoju „małych oj-
czyzn” oraz życzył wy-
trwałości w realizacji
zamierzonych celów.

Miłym akcentem
zorganizowanego
przedsięwzięcia była in-
tegracja społeczności
trzech gmin połączona z
degustacją lokalnych
smakołyków.

M.B.



www.chelmiec.plNr 11 - listopad - grudzień 2010

Chełmiecki

9

Z uwagi na to, iż ob-
szary wiejskie coraz czę-
ściej postrzegane są jako

cywilizacyjna szansa Eu-
ropy, działające na rzecz
ich rozwoju lokalne gru-

py działania stają się bar-
dzo popularne. Tak też
jest w przypadku Stowa-

rzyszenia Rozwoju Gmi-
ny Chełmiec, które na
stałe zostało wpisane w

Tabela 1 . Efekt połączenia LGD.

Tabela 2. Harmonogram naborów na lata 201 1 -201 4.
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element chełmieckiej
społeczności. O inicjaty-
wie zawiązania partner-
stwa trzech sektorów:
społecznego, gospodar-

czego i publicznego pisa-
liśmy w poprzednim nu-
merze. Czas by przedsta-
wić plany na najbliższe
lata, zwłaszcza że spore

zmiany przyniesie już
rok 2011. Stało się tak za
sprawą poszerzenia ob-
szaru funkcjonowania o
Gminę Grybów oraz Ka-

mionka Wielka. Owo-
cem wspomnianych
zmian jest nie tylko no-
wa nazwa stowrzysze-
nia: LGD ''KORONA SĄ-
DECKA'', ale również
zwiększenie (proporcjo-
nalnie do liczby miesz-
kańców nowego obsza-
ru) kwoty dofinansowa-
nia około 8,5 mln zł. Nic
tak nie działa na wy-
obraźnię, jak konkretne
liczby, stąd dla porów-
nania podajemy mie-
rzalne korzyści połącze-
nia w tabeli 1.

Zgodnie ze statu-
tem, stowarzyszenie
działa na rzecz rozwoju
obszarów wiejskich,
uwzględnia ochronę
oraz promocję środowi-
ska naturalnego, krajo-
brazu i zasobów histo-
ryczno – kulturowych,
rozwój turystyki oraz
popularyzację i rozwój
produkcji wyrobów re-
gionalnych. Środki, któ-
rymi dysponuje są real-
ne i co najważniejsze,
dostępne dla mieszkań-
ców. W ramach działań
„Odnowa i rozwój wsi”,
„Małe projekty”, „Two-
rzenie i rozwój mikro-
przesiębiorstw” oraz
„Różnicowanie kierun-
ku działaności nierolni-
czej”. Każdy zaintereso-
wany realizacją projek-
tów przyczyniających
się do zrównoważone-
go rozwoju całego ob-
szaru LGD „KORONA SĄ-
DECKA”, zwiększenia
ilości miejsc pracy oraz
wzrostu różnorodności

Tabela 3.

Tabela 4.
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Na przełomie paź-
dziernika i listopada
2010 r. Sądecka Izba Go-
spodarcza przeprowa-
dziła badanie pod na-
zwą: „Ranking gmin
przyjaznych przedsię-
biorczości”. Do 16 gmin
powiatu nowosądeckie-
go oraz miasta Nowego
Sącza skierowano ankie-
ty, w których zawarto
siedem pytań. Pytania
zostały opracowane
przez zespół powołany
przez Sądecką Izbę Go-
spodarczą i dotyczyły

wybranych obszarów ak-
tywności jednostek na
rzecz rozwoju przedsię-
biorczości.Analizaudzie-
lonych odpowiedzi po-
zwoliła na ocenę po-
szczególnychgmin.Prze-
prowadzona analiza po-
zwoliła na ocenę
działalności gmin powia-
tu nowosądeckiego oraz
miasta Nowy Sącz.
Pierwsza pozycja zajęła
gmina Chełmiec. Jest to
m.in. wynikiem wysokie-
go wzrostu liczby miejsc
pracy, jak również rela-

tywnie niskiej liczby pra-
cowników administracji.

Jak informują auto-
rzy przedmiotowego
opracowania, wysokie
pozycje w rankingu nale-
żą się tym, którzy dodat-
kowo poświęcają swój
czas na powiększenie
środków finansowych
gminy, aby lepiej zabez-
pieczyć potrzeby swoich
gmin poprzez:
• tworzenie klimatu

dla miejscowych
przedsiębiorców, aby
mogli tworzyć jak

najwięcej miejsc pra-
cy,

• szukanie inwestorów
z zewnątrz,

• zdobywanie środków
zewnętrznych m.in.
z Unii Europejskiej
na dofinansowanie
projektów niezbęd-
nych gminie.

Jest to już kolejne
potwierdzenie coraz
lepszej sytuacji finanso-
wej i rosnącej pozycji
gminy Chełmiec.

A.B.

gospodarczej, ma możli-
wość złożenia wniosku o
dofinanowanie za po-
średnictwem LGD. Har-
monogram naborów na
lata 2011-2014 przedsta-
wia się w tabeli 2.

W ramach dotych-
czasowego funkcjonowa-
nia biura, przeprowa-
dzono nabory na opera-
cje: „Odnowa i rozwój
wsi”, „Małe projekty”
oraz „Tworzenie i roz-

wój mikroprzedsię-
biorstw”.

W odpowiedzi na
konkurs wpłynęło 13
wniosków: 12 na działa-
nie „Małe projekty” oraz
1 na „Odnowę i rozwój
wsi”, reprezentujących
mozaikę tematyczną
ważnych dla społeczno-
ści lokalnej zadań. Ich ze-
stawienie umieszczono
w tabelach 3 i 4.

Nie wykorzystano

natomiast puli środków
na działanie „Tworzenie
i rozwój mikroprzedsię-
biorstw”, stąd zostaje
ona przesunięta na na-
stępne lata.

Warto wiedzieć:
Zarząd LGD „KORO-

NA SĄDECKA:
• Marcin Bulanda – Pre-

zes
• Wiesław Szczepanek

– Wiceprezes
• Małgorzata Sadowy –

Członek Zarządu
• Małgorzata Świder-

ska – Członek Zarzą-
du

• Józef Pyzik – Członek
Zarządu

M.B.
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Tegoroczna „Bar-
bórka” przywitała gór-
ników śniegiem i
mrozem. Pracownicy ko-
palni, z Pocztem Sztan-
darowym na czele, roz-
poczęli świętowanie
mszą świętą w kościele
im. Najświętszej Marii
Panny w Chomranicach.
Nabożeństwo celebrowa-
ne było przez marcinko-
wickiego ks. Proboszcza
Józefa Babicza oraz ks.
Stanisława Pachowicza
Proboszcza z parafii
Chomranice. Podczas li-
turgii wystąpił Chór Pa-
rafialny z Chomranic,
prowadzony przez Joan-
nę Albrzykowską – Clif-
ford.

We mszy udział
wzięli pracownicy na
czele z Zarządem kopali,
Wójt Bernard Stawiarski
reprezentujący właści-
ciela kopalni - gminę
Chełmiec,przewodniczą-
cy Rady Gminy Cheł-
miec Jan Bieniek, oraz
radni Rady gminy Cheł-
miec. Po mszy głos za-
brał Wójt Bernard Sta-
wiarski, który podczas
przemówienia wygłoszo-
nego do wszystkich gór-
ników z KSS Klęczany
podziękował za trud pra-
cy w kopalni, na rzecz
całej przeszło 26 tysięcz-

nej społeczności gminy
Chełmiec. W trakcie
przemówienia wójt pod-
kreślił m.in. ogromną
skalę unowocześnień i
wymiany sprzętu, prze-
prowadzonych w ostat-
nich 3 latach, która słu-
ży nie tylko wygodzie i
bezpieczeństwu pracy
górników, ale przyczyni-
ła się i w dalszym ciągu
przyczynia się do wzro-
stu wydobycia, a w ślad
za tym sprzedaży i zy-
sków kopalni. Dzięki te-
mu na dzień dzisiejszy
kopalnia ma jak nigdy
dotąd stabilną sytuację
finansową i perspekty-
wy rozwoju w ciągu wie-
lu najbliższych lat.

Po nabożeństwie
na radosne świętowanie
- pracownicy, władze ko-
palni oraz władze gminy
wraz z zaproszonymi go-
śćmi, udali się do Domu
Kultury w Klęczanach,
gdzie miała miejsce tra-
dycyjna biesiada górni-
cza. Po życzeniach, ofi-
cjalnych przemówie-
niach i podziękowa-
niach, wójt gminy i pre-
zes kopalni Mariusz
Iwaniec wręczyli odzna-
czenia zasłużonym gór-
nikom: Ewie Sowa, Józe-
fowi Górka, Stanisławo-
wi Kucia, Tadeuszowi

Oleksy, Kazimierzowi
Szewczyk i Kazimierzo-
wi Rzeszótko.

Podczas biesiady
górniczej koncertowała
Orkiestra Dęta z Libran-
towej, na ludowo przy-
grywała „Muzyka z Klę-
czan” – młoda kapela,
grająca ludową muzykę.

Tegoroczne ob-
chody górniczego święta
odbywają się w optymi-
stycznych nastrojach
związanych z coraz le-
piej prosperującą kopal-
nią oraz ogromnym za-
potrzebowaniem na ryn-
ku na materiał skalny,
co przyczyni się do jesz-
cze większych zysków w
latach następnych. Od
roku 2007 regularnie wy-
mieniany jest w kopalni
sprzęt służący do wydo-
bycia i kruszenia mate-
riału skalnego. Dzięki no-
wym technologicznie za-

awansowanym urządze-
niom oraz przeprowa-
dzonej restrukturyzacji
znacznie wzrosła wydaj-
ność pracy a w ślad za
nią wydobycie materia-
łu skalnego. Ogromny
wzrost dochodów dla
gminy jakie przynosi
kopalnia w ostatnich 4
latach znacząco wpływa
także na zarobki ok. 100
osób pracujących w ko-
palni, a przede wszyst-
kim zasila budżet wła-
ściciela kopalni czyli
Gminy Chełmiec. To
także zasługa pieniędzy
pozyskiwanych z kopal-
ni w Klęczanach, że ma-
my doczynienia z nie-
słabnącym przyspiesze-
niem inwestycyjnym w
gminie.

GOK.

Barbórka 201 0
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W dniu 8 listopada
b.r. do Wójta Gminy
Chełmiec wpłynęło pi-
smo od Dyrektora Wy-
działu Duszpasterstwa
Małżeństw i Rodzin Ku-
rii Diecezjalnej w Tarno-
wie ks dr Jana Banacha,
który w imieniu Biskupa
Tarnowskiego Wiktora
Skworca składa wła-
dzom samorządowym
wyrazy uznania i podzię-
kowania za Apel skiero-
wany do władz Rzeczpo-
spolitej Polskiej w ra-
mach ogólnopolskiej ak-

cji „Ratujmy Rodziny” .
W dniu 8 listopada

b.r. do radnego Pawła
Bogdanowicza wpłynęło
również pismo od Dyrek-
tora Wydziału Duszpa-
sterstwa Małżeństw i Ro-
dzin Kurii Diecezjalnej
w Tarnowie ks dr Jana
Banacha, który w imie-
niu Biskupa Tarnowskie-
go Wiktora Skworca skła-
da wyrazu uznania i po-
dziękowania za inspira-
cję władz samorządo-
wych Gminy Chełmiec
do włączenia się w ogól-

nopolska akcję Ratujmy
Dzieci.

Przypomnijmy:
W dniu 22 września

b.r. na zakończenie sesji
rady Gminy Chełmiec w
punkcie dotyczącym
omówienia podjętej w
marcu b.r. uchwały w
sprawie uchwalenia
Gminnego Programu
Przeciwdziałaniu Prze-
mocy w Rodzinie w Gmi-
nie Chełmiec – radny Pa-
weł Bogdanowicz wystą-
pił o przyjecie przez rad-
nych apelu do władz

ustawodawczych o
uchylenie ustawy o
przeciwdziałaniu prze-
mocy w rodzinie, która
wg niego jest szkodliwa
i zagraża normalnym
działaniom wychowaw-
czym rodziców oraz na-
kłada na samorząd ko-
lejne zadania bez prze-
kazania odpowiednich
środków z budżetu pań-
stwa na ich realizację.
Apel radni przyjęli
przez aklamację.

A.B.
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W dniu 9 listopada
b.r. zakończył się re-
mont Remizy OSP w Pa-
szynie na który Gmina
Chełmiecpozyskaładota-

cję w wysokości 40 tys.
zł. z Województwa Mało-
polskiego w ramach pro-
gramu „Małopolskie Re-
mizy – 2010”. Całość in-

westycji kosztowała 76
tys. zł., a prace remonto-
we obejmowały: remont
i malowanie dachu, wy-
mianę stolarki, malowa-

nie elewacji, remont ta-
rasu i chodnika.

M.B.

Remiza przed remontem.Remiza po remoncie.

W dniu 6 grudnia
b.r. do nowego przed-
szkola prowadzonego
przez LGD „Korona Są-
decka” przybył św. Miko-
łaj. Dzieci z przejęciem
oczekiwały go od kilku

dni i specjalnie z tej oka-
zji przygotowały piosen-
kę. Św. Mikołaj podzięko-
wał za ciepłe przyjęcie i
rozdał prezenty, które
przywiózł ze sobą dla
grzecznych dzieci. A że

w przedszkolu są same
grzeczne dzieci, to każ-
de dostało paczkę smako-
łyków oraz dużą paczkę
niespodziankę. Podarun-
ki sprawiły przedszkola-
kom mnóstwo radości i

z żalem żegnały się z
Mikołajem. Niecodzien-
ny gość obiecał, że od-
wiedzi je znów za rok.

M.B.

Mikołajki w przedszkolu.Mikołajki w przedszkolu.
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Pod koniec listopa-
da urząd gminy zakoń-
czył kompletowanie do-
kumentacji na projekt
pod nazwą „Budowa pla-
ców zabaw w Gminie
Chełmiec”. Projekt ten
obejmuje budowę 18 pla-
ców zabaw – głównie
przy szkołach – oraz bu-
dowę skateparku w Świ-
niarsku. Na to zadanie
gmina zamierza pozy-
skać środki z unii euro-
pejskiej wysokości 500
tys zł., pochodzące z pro-
gramu LEADER. Warun-

kiem pozyskania tej do-
tacji jest posiadanie
gruntów własnych, na
których mają być budo-
wane place zabaw. Ca-
łość inwestycji szacowa-
na jest na ponad 1 mln
zł, więc połowę inwesty-
cji sfinansuje gmina.
Wniosek w tej sprawie
zostanie złożony w stycz-
niu do Lokalnej Grupy
Działania Korona Sądec-
ka – operatora progra-
mu LEADER na terenie
gmin Chełmiec, Grybów
i Kamionka Wielka. We-

ryfikacja formalna i me-
rytoryczna wniosku po-
trwa nawet kilka miesię-
cy, ponieważ ostateczną
decyzję po zatwierdze-
niu formalnym przez
LGD Korona Sądecka,
musi podjąć Urząd Mar-
szałkowski, który nadzo-
ruje program LEADER.

Koncepcja budowy
placów zabaw i skatepar-
ku zrodziła sięw 2009 ro-
ku po wizytach młodych
mieszkańców gminy w
urzędzie. Młodzieżwska-
zywała na brak tego ty-

pu miejsc w gminie,
stwarzających możli-
wość aktywnego spę-
dzania czasu na świe-
żym powietrzu.

Miejscowości w
których gmina posiada
grunty pod budowę pla-
ców zabaw to: Biczyce
Dolne, Biczyce Górne,
Chełmiec, Krasne Potoc-
kie, Kunów, Klimkówka,
Marcinkowice, Niskowa,
Boguszowa, Rdziostów,
Świniarsko, Trzetrzewi-
na, Mała Wieś, Libranto-
wa, Januszowa, Chomra-

Projektowane wyposażenie dla 1 placu zabaw.
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Bieg Legionisty jest
sztandarowąpozycjąwy-
darzeń sportowych w
Gminie Chełmiec. Jak co
roku Bieg został przygo-
towany przez Gminny
Ośrodek Kultury w
Chełmcu z siedzibą w
Klęczanach pod patrona-
tem wójta Gminy Cheł-
miec.

10 listopada br.
GOK organizował po raz
XVIII zawody przełajo-
wego biegu patriotycz-
nego, w których co rocz-
nie bierze udział około
450 uczestników – mło-
dzieży szkolnej ze szkół
chełmieckich, w tym ro-
ku przybyła rekordowa
ilość dzieci i młodzieży.
Do Marcinkowic przyby-
ło ponad 570 młodych
biegaczy!

Wydarzenie to po-
święcone jest pamięci Le-
gionistów, walczących

pod Marcinkowicami w
1914 r. o wolną Polskę.
Bitwa Legionów Józefa
Piłsudskiego, to jedno z
pierwszych zbrojnych
zmagań żołnierzy pol-
skich w wojnie, która
miała zmienićoblicze Eu-
ropy.

Sędzią głównym za-
wodów, był Dariusz Ru-
chała – Koordynator
Sportu w gminie Cheł-
miec.

Uczestnicy starto-
wali w V kategoriach, tj.
:
• Klasy III – IV w dy-

stansach dziewczęta
600m- chłopcy 800m,

• Klasy V – VI w dystan-
sach dziewczęta
800m – chłopcy
1000m,

• Gimnazjumdziewczę-
ta 1000m – chłopcy
1500m ,

• Licea dziewczęta

1000m – chłopcy
1500m,

• Seniorzy panie 600m,
panowie 800m.

Biegaczom zapew-
niono opiekę medyczną.
Zwycięzcom zostały wrę-
czone puchary, dyplomy,
pamiątkowe medale. Dla
wszystkich uczestników
przygotowywany został
ciepły posiłek.

Na zakończenie
wójt losował symbolicz-
ne nagrody rzeczowe
dla biegaczy, a po zakoń-

czonym losowaniu pu-
blicznie obiecał, że w
przyszłym roku stanie
do rywalizacji sporto-
wej.

Następnie delega-
cja dzieci ze Szkoły Pod-
stawowej w Marcinko-
wicach i zaproszeni go-
ście składali wieniec
pod pomnikiem bohate-
rów bitwy na cmenta-
rzu wojennym na Pa-
sterniku.

GOK.

XVI I I Bieg Legionisty.

Jeżeli miałbym
określić kilkoma przy-
miotnikami szkołę, w
której pracuję to, po
pierwsze ,,nasza” tzn. ta-
ka, za którą odpowiada-
ją wszyscy: dzieci, rodzi-
ce i nauczyciele. Po dru-

gie: przyjazna wszyst-
kim: uczniom, pracowni-
kom, mieszkańcom i
gościom. Po trzecie: no-
woczesna – stosująca naj-
nowsze metody edukacji
i posiadająca bardzo do-
brą bazę dydaktyczną.

Nasza szkoła to szkoła z
tradycjami. Szkoła po-
wstała w 1964 r. jako po-
mnik tysiąclecia Polski.
Ma ona swój niepowta-
rzalny charakter i kli-
mat. Najważniejsi w niej
są oczywiście uczniowie.

Blisko 120 dzieci uczy i
bawi się w niej na co
dzień. Mamy tu bardzo
dobre warunki do edu-
kacji i opieki. Placówka
posiada salę gimna-
styczną, pracownię
komputerową, świetlicę,
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salkę tenisową, bibliote-
kę i zaplecze kuchenne.
Misja szkoły, która
brzmi ,,Bliżej własnych
korzeni, natury i drugie-
go człowieka” jest wi-
doczna w naszej pracy
na co dzień. W naszej
szkole każdego roku wy-
stawiane są jasełka bożo-
narodzeniowe dla miesz-
kańców. Cieszą się one
dużym zainteresowa-
niem nie tylko mieszkań-
ców, ale również i wielu
gości. Dobrze stało się,
że w bezpośrednim są-
siedztwie powstał GOK.
Dzięki temu nasze dzieci
mogą aktywnie uczestni-
czyć w przeróżnych kon-

kursach kulturalnych,
warsztatach i zajęciach
w czasie roku szkolnego
a także w ferie i waka-
cje. To dla naszch dzieci
organizujemy atrakcyj-
ne i dalekie wycieczki.
Wymienię tu np. Zieloną
Szkołę w Kołobrzegu
(2007), Słowacki Raj
(2008), Budapeszt
(2009), Zieloną szkołę w
Jastrzębiej Górze (2010).
A wszystko to bez pro-
mocji i rozgłosu , po pro-
stu dla uśmiechu na-
szych dzieci. Moim zda-
niem dzieci i rodzice po-
winni zawsze, choćby w
najmniejszym stopniu
partycypować w róż-

nych działaniach szkoły.
W ten sposób czują się
współautorami nowych
rozwiązań, zakupów i
różnych przedsięwzięć.
Zawsze powtarzam, że
nie musimy się wszyscy
we wszystkim zgadzać,
ale zawsze musimy za-
chowywać wobec siebie
szacunek. To podstawa
zdrowej demokracji jaka
panuje w naszej szkole
na wszystkich szcze-
blach, a której trudno
szukać w najwyższych
sferach politycznych.

W szkole stale po-
szukujemy nowych roz-
wiązań tak, aby zapew-
nić dzieciom jeszcze lep-
sze warunki do edukacji
i opieki. Od tego roku
dzieci objęte są opieką
świetlicową do godziny
16. Umożliwia to między
innymi artykuł 42 KN i
otrzymaliśmy również
wsparcie dla tego zada-
nia ze strony samorzą-
du. Pracujemy również
nad otwarciem małego
punktu gastronomiczne-
go, uczniowie nie będą
w stanie przebywać w

szkole po zajęciach jeże-
li nie będą mieć zapew-
nionego choćby naj-
prostszego posiłku. Po-
wstałe w grudniu 2009 r.
boisko asfaltowe ogrom-
nie nam się przydaje.
Jest miejscem, gdzie
uczniowie spędzają
większość przerw i
chętnie ćwiczą na WF.
Mały, ale z roku na rok
ładniejszy staje się nasz
przyszkolny plac zabaw.
W planach na najbliższy
czas mamy zielone bo-
isko aż po lipę, sztuczne
boisko nad Smolnikiem.
Planujemy wyryć na na-
szym klęczańskim pia-
skowcu słowa „ Tyś jak
skała Tyś jak wzgó-
rze...”. Słowa, które
gdzie jak gdzie, ale wła-
śnie tu u nas w Klęcza-
nach nabierają szcze-
gólnego znaczenia.

dyrektor
Jerzy Rogalski

Kolędnicy z Klęczan.Ślubowanie pierwszych klas.

Wizyta uczniów w kopalni KSS Kleczany.
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W sobotę, 13 listo-
pada b.r w Miejskim
Ośrodku Kultury w No-
wym Sączu, zaprezento-
wano wyniki „Oceny ak-
tywności gmin sądec-
kich za 2009 rok”.

W uroczystej gali
uczestniczył wójt gminy
Chełmiec Bernard Sta-
wiarski, który otrzymał
trzy dyplomy:

I nagrodę w katego-
rii „Dynamika Wzrostu”

I nagrodę w katego-
rii „Generowania docho-
dów”

II nagrodę w kate-
gorii „Uogólniona ocena
Aktywności samorzą-
dów” 

Ranking aktywno-
ści gmin sądeckich przy-
gotował zespół pracow-
ników nowosądeckiej
Państwowej Wyższej
Szkoły Zawodowej pod
kierunkiem dyrektora
Instytutu Ekonomiczne-
go prof. dr hab. Tade-
usza Kudłacza.

Autorzy opracowa-
nia posłużyli się wielo-
ma kryteriami, porów-
nując m.in.: relację nad-
wyżki operacyjnej do wy-
datków bieżących i w
przeliczeniu na miesz-
kańca, nadwyżki opera-
cyjnej per capita, udział
dochodów własnych w

Tabela 1 . Zmiany wybranych wskaźników dla gmin Sądecczyzny w latach 2008-
2009
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dochodach ogółem, do-
chodów własnych per ca-
pita, udziałwydatków in-
westycyjnych w wydat-
kach ogółem, wydatki in-
westycyjne per capita
(iloraz wydatków mająt-
kowych poniesionych
przez daną jednostkę i
liczby jej mieszkańców),
ilość pozyskanych środ-
ków z budżetu UE w
przeliczeniu na jednego
mieszkańca, wskaźnik
samofinansowania (czyli
udział nadwyżki opera-
cyjnej i dochodów mająt-
kowych w wydatkach
majątkowych poniesio-
nych przez daną jednost-
kę), relację wydatków
majątkowych do wydat-
ków na obsługę zadłuże-
nia, zadłużenie i obsługę
długu etc.

Autorzy opracowa-
nia przedstawili w for-

mie tabelarycznej zmia-
ny w/w wskaźników na

przestrzeni lat 2008-
2009 informując o tym

czy dany wskaźnik w
badanym okresie podle-

Tabela 2. Oceny cząstkowe 3 nmodułów wskaźników

Tabela 3. Wskaźniki uogólnionej oceny aktywności samorządów.
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gał wzrostowi, spadko-
wi, czy też utrzymywał
się na niezmienionym
poziomie.

Pod względem
zmianwybranychwskaź-
ników bardzo dobrze wy-
padła gmina Chełmiec,
która zanotowała popra-
wę w 9 z 10 wskaźników
co prezentuje tabela 1.

Naukowcy z Insty-
tutu Ekonomicznego

PWSZ w Nowym Sączu
otrzymali potrzebne do
oceny dane od Regional-
nej Izby Obrachunkowej
w  Krakowie. Na podsta-
wie opracowanych
wskaźników dokonali
ocen w trzech katego-
riach osiągnięć:
1. Generowanie docho-

dów.
2. Aktywność inwesty-

cyjna.

3. Dynamika wzrostu,
zwłaszcza z uwzględ-
nieniem poprawy sy-
tuacji finansowej.

W kategorii „Gene-
rowanie dochodów” za-
obserwowano awans
gminy Chełmiec z 6 miej-
sca w rankingu za 2008
rok na 1 miejsce w roku
2009. Podobnie I miejsce
gmina Chełmiec zajęła
w kategorii „Dynamika
wzrostu”. Wyniki gmin
w tych trzech katego-
riach przedstawia tabe-
la 2.

Autorzy rankingu

pokusili się na koniec o
podsumowanie analiz
cząstkowych układając
klasyfikację generalną,
w której pierwsze miej-
sce przypadło gminie
Muszyna, drugie gminie
Chełmiec, trzecie gmi-
nie Krynica-Zdrój. Ko-
lejne miejsca zajęły
gminy: Nawojowa, Gró-
dek nad Dunajcem i Ko-
rzenna co prezentuje
tabela 3.

A.B.

Wręczenie dyplomów na uroczystej gali.

W poprzednim nu-
merze Kuriera Chełmiec-
kiego pisaliśmy, iż gmi-
na Chełmiec zajmuje 8
miejsce w rankingu
gmin wiejskich prowa-
dzonym przez Związek
Powiatów Polskich. Na
moment składania do

druku tego wydania ku-
rierka gmina awansowa-
ła już na 5 miejsce. Roz-
strzygnięcie rankingu
oraz jego wyniki przed-
stawimy w następnym
numerze kurierka. Dla
przypomnienia Gmina
Chełmiec po raz pierw-

szy od 7 lat, tj. od mo-
mentu istnienia rankin-
gu najlepszych gmin
wiejskich znalazła się w
pierwszej dziesiątce –
czyli wśród najlepszych
gmin wiejskich w Pol-
sce. Ranking prowadzo-
ny jest na rok 2010, a

przy ocenie gmin brane
są pod uwagę działania
proinwestycyjne i pro-
rozwojowe prowadzone
na terenie Gminy Cheł-
miec w ostatnim roku.
Tymi właśnie oceniany-
mi działaniami są m.in.:
• ilość wydatkowanych
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W dniu 16.11.2010
roku podpisana została
umowa na budowę Sali
gimnastycznej w miej-
scowości Biczyce Dolne.
Jest to umowa typu za-
projektuj i wybuduj, a za-
tem na podstawie kon-
cepcji przedstawionej
przez zamawiającego –

gminę Chełmiec firma
realizująca umowę zobo-
wiązana jest do zaprojek-
towania inwestycji, uzy-
skania na nią pozwole-
nia na budowę w imie-
niu zamawiającego oraz
wybudowania i oddania
do użytku pełnowymia-
rowej sali gimnastycznej

wraz z przewiązką, w
której zlokalizowane ma-
ją być nowe sale lekcyj-
ne oraz przedszkole
przeznaczone docelowo
dla 80 dzieci. Wykonaw-
cą zadania jest Przedsię-
biorstwo produkcyjno –
Handlowe „Budmex” z
Nowego Sącza. Gmina

Chełmiec przeznaczy na
realizację zadania kwo-
tę brutto 4 314 943, 17
zł. Oddanie do użytku
nowych obiektów ma
nastąpić przed 15
czerwca 2012 r.

A.B.

środków finanso-
wych pochodzących
z funduszy zewnętrz-
nych,

• ilość wydatkowanych
środków finanso-
wych pochodzących
z funduszy krajo-
wych,

• współpraca partner-
ska z innym powia-

tem/miastem zlokali-
zowanym poza grani-
cami naszego kraju,

• elektroniczny obieg
dokumentów/kore-
spondencji w urzę-
dzie,

• wielkość środków fi-
nansowych wydatko-
wanych na szkolenie
kadry, czy też

• pracownia informa-
tyczna.

Ogólnie ocenia-
nych jest aż 75 czynni-
ków, za które przysługu-
je określona w statucie
ZPP ilość punktów. W tej
chwili Gmina Chełmiec
zdobyła 11042 pkt. Dzię-
ki tak wysokiej ocenie
Gmina Chełmiec na kil-

kaset gmin, które zdo-
były jakiekolwiek punk-
ty uzyskała - na razie
zajmuje – 5 pozycję.
Sprawia to, że jest na 3
miejscu w Wojewódz-
twie Małopolskim oraz
na 1 w Powiecie Nowo-
sądeckim.

A.B.
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Wójt Bernard Sta-
wiarski otrzymał cała
masę gratulacji i życzeń
z okazji wyboru na nową
cztero letnią kadencję
2010-2014. Jednakże naj-
milszym dla niego akcen-
tem były specjalne, od-
ręczne życzenia przesła-
ne przez najstarszą
mieszkankę Gminy Cheł-
miec Panią Ludwikę Pa-
perz – 101 latkę z Chełm-
ca. Pani Ludwika gratulu-
jąc wyboru, śle życzenia
wszelkiej pomyślności w
sprawowaniu funkcji
wójta. Niezwykle miłym
akcentem było docenie-
nie dotychczasowej pra-

cy na stanowisku wójta,
oraz podziękowania za
zrealizowane inwestycje
w miejscowości Cheł-
miec (światło przy ul.
Zielonej). List od pani
Ludwiki zawiera rów-
nież najlepsze życzenia
z okazji zbliżających się
Świąt Bożego Narodze-
nia.

Takiego typu doce-
nienie pracy stanowi
ogromnie pozytywną
motywację do dalszej
wytężonej pracy dla do-
bra wszystkich miesz-
kańców naszej gminy.

A.B.
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W dniu 2 listopada
b.r. odbyła się I sesja Ra-
dy Gminy Chełmiec VI
kadencji.

Sesję poprzedziła
uroczysta msza święta
odprawiona w intencji
pomyślności Gminy
Chełmiec w kościele MB
Pocieszenia w Trzetrze-
winie przez ks. probosz-
cza Edwarda Mikosia.

Sesję inauguracyj-
ną otworzył i do momen-
tu wyboru nowego prze-
wodniczącego rady pro-
wadził radny senior, 83-
letni Jan Stawiarski z Bi-
czyc Dolnych, który spra-
wuje mandat radnego
już po raz piąty. Pan Jan
wręczył każdemu radne-
mu zaświadczenie o wy-
borze podpisane przez
Przewodniczącego
Gminnej Komisji Wybor-
czej. Następnie po spraw-
dzeniu quorum i prawo-
mocności obrad przystą-
piono do wyboru Prze-
wodniczącego Rady.
Zgłoszony został tylko je-
den kandydat Jan Bie-
niek z Librantowej. W
głosowaniu tajnym
otrzymał 14 głosów za, 6
przeciw i 1 wstrzymują-
cy się. Po ogłoszeniu wy-

ników przez Komisje
Skrutacyjną Pan Jan Sta-
wiarski stwierdził, iż
Przewodniczącym Rady
Gminy Chełmiec VI ka-
dencji został Pan Jan
Bieniek, któremu pogra-
tulował i przekazał dal-
sze prowadzenie sesji. W
dalszej części sesji nowy
Przewodniczący Rady za-
rządził wybory dwóch
wiceprzewodniczących
rady. Zgłoszonych zosta-
ło dwóch kandydatów:
Paweł Bogdanowicz z
Wielogłów oraz Sławo-
mir Żelazko z Januszo-
wej. Obaj zostali wybra-
ni przez radę, w wyniku
głosowania tajnego
pierwszy z nich otrzy-
mał 14 głosów za, 6 prze-
ciw i 1 wstrzymujący się
natomiast drugi 15 gło-
sów za, 5 przeciw i
1wstrzymujący się.

Po wyborze wice-
przewodniczących rady
zakończono sesję inau-
guracyjna VI Rady Gmi-
ny Chełmiec.

A.B.

I sesja Rady Gminy Chełmiec VI kadencji.

I sesja Rady Gminy Chełmiec VI kadencji.
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42 drużyny w Halo-
wym turnieju

Zimowe rozgrywki
piłki nożnej halowej o
puchar wójta gminy
Chełmiec 2010/11 zgro-
madziły rekordową licz-
bę 42 drużyn podzielo-
nych na kategorię Pro &
Medium, czyli profesjo-
nalną i tą mniej profesjo-
nalną. Miejscem rozgry-
wania spotkań jest nowo
wybudowana hala spor-
towa przy Zespole Szkół
w Świniarsku. System li-
gowy przyniesie uczest-
nikom sportową rywali-
zację przez okres do-
brych czterech miesięcy.
Rozgrywki ruszyły, a dru-
żyny występujące w roz-
grywkach to: LKS Świ-
niarsko 1, LKS Świniar-
sko 2, Librantovia Li-
brantowa, Piątkovia Łęg
1, Piątkovia Łęg 2, KS
Przetakówka 1, KS Prze-
takówka 2, Sączersi, Pro-

mil, Czerwoni Nowy
Sącz, Moszczenica Uni-
ted, Zieloni, Sporting, Jo-
ga Bonito, Lupa Gastro,
Amper, Dąbrovia Wielo-
głowy, Amator Paszyn,
Hiper Napęd Piątkowa &
Nowy Sącz, Biegoniczan-
ka, Ziomki Team, Olim-
pia,Pisarzowa,Stowarzy-
szenie Kibiców Sandecji,
KS Tęcza, Millenium, Te-
leTaxi, Fakro, Bastion,
AMAV, Farbol, Baz-Pal,
BubaSport Nowy Sącz,
SwiatWedkarza.pl, Prak-
tyk, Niskowa, Król Okna
Drzwi Bramy, KSS Klęcza-
ny, AR-TUR, Kaduk Uni-
ted, C.F.U, Sączersi 2
oraz gospodarze impre-
zy Urząd Gminy Cheł-
miec. Ciekawostką jest
fakt, iż w turnieju udział
biorą nawet i zagranicz-
ni zawodnicy. Centrum
informacji skupia oficjal-
na sportowa strona gmi-
ny Chełmiec sport.chel-

miec.pl
Orlik Małopolska w

Orlik Polska
Gmina Chełmiec ko-

ordynator piłkarskiego
projektu „Orlik Małopol-
ska” kategorii "+16",
przy współpracy z Pol-
skim Związkiem Piłki
Nożnej rozpoczyna reali-
zację zadania „Orlik Pol-
ska”. Etapy rozgrywek
prowadzone zostaną na
szczeblu regionalnym,
wojewódzkim oraz ogól-
nopolskim, wszystko to
odbędzie się w roku
2011.Gospodarzemwoje-
wództwa Małopolskiego
w przyszłym sezonie
jest gmina Chełmiec, da-
jąca przepustkę do fina-
łu ogólnopolskiego. In-
formacje o projekcie uka-
żą się na nowo powstają-
cym serwisie interneto-
wym.

Młodzi mistrzowie
w Ping Pongu

26 listopada oraz 7
grudnia w Klęczanach
odbyły się Mistrzostwa

Gminy Chełmiec w teni-
sie stołowym - Gimna-
zjów, kolejno Szkół Pod-
stawowych. Udział w za-
wodach łącznie wzięło
123 zawodników i za-
wodniczek.

Rywalizowała mło-
dzież z Trzetrzewiny,
Chełmca, Świniarska,
Chomranic, Marcinko-
wic, Piątkowej, Paszyna,
Klęczan, Boguszowej, Ja-
nuszowej, Librantowej
oraz Wielogłów. Najlep-
szymi w kategorii gim-
nazjum okazali się
Agnieszka Hornik z
Marcinkowic oraz Pa-
tryk Jasiński z Paszyna.
Natomiast w kategorii
SP Grzegorz Olesiak
wraz z Alicją Leśniak z
Chełmca. Najlepsi re-
prezentować będą Gmi-
nę Chełmiec na zawo-
dach międzygminnych.

Kalendarz imprez
sportowych dla SP i
Gimnazjum dostępny
jest u Koordynatora
sportu gminy Chełmiec

Siatkówka kobiet.

Piłka nożna.
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Dariusza Ruchały.
Siatkówka wśród

najmłodszych
W ostatnim czasie

Nowosądecki Terenowy
Związek Piłki Siatkowej
wydał podsumowanie 15
lecia sądeckiej ligi szkol-
nej 1995 – 2010 szkół
podstawowych, gimna-
zjów oraz liceów. Gminę
z różnym powodzeniem
reprezentowały szkoły z
Chełmca, Marcinkowic,
Klęczan. O sukcesie mó-
wić można patrząc na
poczynania dziewczyn z
gimnazjum Marcinko-
wic, zajmujących osta-
tecznie piątą pozycję na
28 drużyn w ostatnim
piętnastoleciu sądeckiej
ligi siatkówki. Drużyna
tworzy zespół, nad któ-
rym czuwa opiekun mło-
dej ekipy Krzysztof
Pierzchała. Skład gimna-
zjum Marcinkowic to:
Agnieszka Janus, Dorota
Prusak, Urszula Respek-
ta, Izabela Krzak, Sylwia
Kumor, Agnieszka Hor-

nik, Agnieszka Brdej i
Klaudia Olesiak. Dzięki
dobrej lokacie drużyna
wystąpiła w finale Szkol-
nej Gimnazjady zajmu-
jąc czwartą pozycję.

Czas postawić na
młodzież

Jesień w wykona-
niu klubów piłkarskich
pod względem rezulta-
tów sportowych optymi-
zmu nie przyniósł. Tra-
dycyjnie honor ratują se-
niorzy LKS Świniarska
zajmujący piątą lokatę w
klasie A, mogących jako
jedyni liczyć się w grze
o wyższą stawkę. Resztę
„kopaczy” zobaczymy w
drugiej części tabeli ratu-
jących się przed spad-
kiem. Tonącą załogę
otwiera dziesiąta lokata
Piątkovi Łęg, kolejno 12-
sta Dąbrovi Wielogłowy,
13-sta Librantovi Libran-
towa oraz 14-sta Zamczy-
ska Marcinkowice. Sięga-
jąc jeszcze niżej rewolu-
cji nie robią występy B-
klasowego Amatora Pa-

szyn, czy LKS Ubiad. Z
przeprowadzonych ob-
serwacji kluczowym pro-
blemem jest słaby po-
ziom szkolenia młodzie-
ży, a to przecież oni de-
cydować mają o sile i
przyszłości zespołu.
Wzorem jest Dąbrovia
Wielogłowy zarządzana
przez Alberta Cisowskie-
go. Klub prowadzi sekcje
wiekowe trampkarzy
młodszych & starszych
oraz juniorów starszych.
Część z nich skutecznie
wyłapywana jest przez
lepsze kluby sportowe.

Seniorzy sportowo za-
wodzą, jednak to szkol-
na młodzież jest przy-
szłością tych zespołów.
Aby klub mógł zatrzy-
mać utalentowanych
młodzików winien jest
zapewnić odpowiednie
warunki szkolenia, w
czym zdecydowanie po-
może nowa ustawa o
sporcie określająca cel
publiczny. Celem pu-
blicznym gminy Cheł-
miec od nowego roku
jest stawianie na mło-
dzież.

K.Z.

Piłka nożna.
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W dniu 6 grudnia
b.r. odbyła się II sesja ra-
dy Gminy Chełmiec, któ-
rej głównym punktem
było ślubowanie wójta –
Bernarda Stawiarskiego,
który został wybrany
przez mieszkańców gmi-
ny w I turze wyborów sa-
morządowych 2010 oraz
wybór stałych komisji ra-
dy gminy.

Ślubowanie wójta
odbyło się dokładnie po
4 latach od momentu ob-
jęcia funkcji wójta w ro-
ku 2006 tj. w dniu św.
Mikołaja. Od tego czasu
wiele się w gminie zmie-
niło, w tym również roz-

kład siłw radzie. W chwi-
li obecnej 21 radnych
utworzyło trzy kluby
radnych:
• Klub Radnych „Zgo-

da” skupia 13 rad-
nych popieranych
przez wójta

• Klub Radnych
„Współpraca” skupia
4 radnych

• Klub Radnych
„Współpraca 1” sku-
pia 4 radnych

Na drugiej sesji rad-
ni dokonali wyboru oso-
bowego poszczególnych
stałych komisji rady gmi-
ny tj:
• Komisji Budżetowej,

• Komisji ds. Realizacji
Gminnej Strategii In-
tegracji i Polityki So-
cjalnej

• Komisji Infrastruktu-
ry Technicznej, Ko-
munalnej i zagospo-
darowania prze-
strzennego

• Komisji Oświaty, Kul-
tury, Zdrowia, Spor-
tu, Turystyki i opieki
społecznej

• Komisji Rewizyjnej,
• KomisjiRolnictwa,Le-

śnictwa i Ochrony
Środowiska

• Komisji Statutowej,
Mediacyjnej i Porząd-
ku Publicznego.

Skład osobowy
oraz pełnione funkcje w
stałych komisjach rady
gminy przedstawia ta-
bela 1.

Na sesji radni wy-
brali Józefa Bodzionego
oraz Stanisława Zająca
na przedstawicieli gmi-
ny Chełmiec w Związku
gmin jeziora Rożnow-
skiego. Ponadto radni
zdecydowali o wysoko-
ści wynagrodzenia wój-
ta zostawiając je na do-
tychczasowym pozio-
mie.

A.B.
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Tabela 1 . Stałe komisje Rady Gminy Chełmiec.

I I sesja Rady Gminy Chelmiec.I I sesja Rady Gminy Chelmiec.



Z okazji Świąt Bożego Narodzenia oraz
zbliżającego się Nowego Roku,

wszystkim Mieszkańcom Gminy Chełmiec
Dużo zdrowia, ciepła rodzinnego, miłości i

szczęścia,
Niech mały Jezus w sercach zagości

Zapachu swojskiego ciasta,
Przyjaźni, kochanej twarzy, co rano budzi,
Promieniującej radości na innych ludzi,

Spełnienia marzeń i pomysłów,
Aby wygasły wszystkie spory i zagoiły się

wszystkie rany,

W imieniu własnym oraz Radnych naszej
gminy

życzy

Przewodniczący Rady Gminy Chełmiec
Jan Bieniek


